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Protokół Nr 3/2024 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 29 maja 2024 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – członek komisji 

2. Kurzyna Samuel – członek komisji 

3. Świerkowski Marek – Zastępca Przewodniczącego komisji 

4. Wronecki Tomasz – Przewodniczący komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Kołodziej Piotr – Przewodniczący Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Juchacz Przemysław – adwokat 

3. Wochna Monika – starszy inspektor  

4. Zasada Paulina – inspektor 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Rozpatrzenie skargi na Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia. 

3. Zakończenie posiedzenia. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Tomasz Wronecki o godzinie 13:00 

otworzył posiedzenie Komisji, a następnie powitał Przewodniczącego Rady Gminy Pana 

Piotra Kołodzieja, adwokata Pana Przemysława Juchacza, członków komisji oraz obecnych 

pracowników urzędu gminy.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad.2. Rozpatrzenie skargi na Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Przewodniczący Komisji radny Tomasz Wronecki odczytał członkom Komisji treść skargi.  

Dyskusja: 

Radny Tomasz Wronecki – poprosił pracownika urzędu gminy o wyjaśnienie o co chodzi 

z tym wnioskiem.  

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że dniu 12 kwietnia 2024 r. skarżący złożył wniosek do 

Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia o ponowne wykorzystanie informacji sektora publicznego 

polegającej na przekazaniu zbioru danych przestrzennych dla planu ogólnego gminy 
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Dąbrowa Biskupia w postaci podpisanego pliku GML. W odpowiedzi na wniosek, w dniu 22 

kwietnia 2024 r. plik GML został przesłany na wskazany adres epuap. Skarżący zarzucił, że 

otrzymany plik GML nie przechodzi pozytywnie procesu walidacji, zarzucając jednocześnie 

działanie wbrew przepisom prawa. 

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, czy faktycznie ten plik był źle wydany? 

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, informacje dot. danych przestrzennych gromadzone 

i zabezpieczone są w sposób prawidłowy, przewidziany prawem. W związku z uchwaleniem 

uchwały o przystąpieniu do sporządzenia planu ogólnego, wygenerowany dla tego zbioru plik 

GML został udostępniony w ciągu 30 dni od daty jego uchwalenia. Ponadto informatycy 

zatrudnieni w tut. urzędzie gminy oraz firma zewnętrzna, obsługująca Gminę w zakresie 

systemu teleinformatycznego służącemu obsłudze przetwarzania danych przestrzennych, 

przeprowadzili walidację przesłanego pliku GML m.in. na walidatorze wskazanym przez 

skarżącego tj. freeformatter.com. Przeprowadzona walidacja przebiegła prawidłowo, na 

potwierdzenie czego okazano stosowne dokumenty. 

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że w związku z powyższym uważa skargę za 

bezzasadną. 

Radna Renata Gawrysiak – również stwierdziła, że skarga jest bezzasadna. 

Pan Przemysław Juchacz – dodał, że podobne skargi wpłynęły do wielu gmin.  

Nie było więcej pytań.  

Radny Tomasz Wronecki przeprowadził głosowanie nad uznaniem skargi za bezzasadną. 

Wyniki głosowania: 

1. Gawrysiak Renata – za 

2. Kurzyna Samuel – za 

3. Świerkowski Marek – za 

4. Wronecki Tomasz – za 

Członkowie komisji przygotowali projekt uchwały na najbliższą sesję.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.3. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Tomasz 

Wronecki podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 29 maja 2024 r., godz. 14:00 

  Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

  Monika Wochna    Tomasz Wronecki 


